
Protokół Nr  XXX/2017 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 28 listopada 2017 roku w sali Nr 1 Urzędu Gminy 

w Skrwilnie.  

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych. W związku z powyższym rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 

obecności. 

Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji .  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2017 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,  

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skrwilno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Skrwilno. 

8. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione  

 

 

 



Ad.2. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXX/192/17 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXX/193/17 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

Uchwała s stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXX/194/17 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.. Uchwała  stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/195/17  w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2018. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/196/17  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy  dzierżawy  nieruchomości stanowiących własność Gminy Skrwilno. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.7. 

Przewodniczący rady  poinformował, że w dniu 6 listopada wpłynęła do mnie skarga na 

Wójta , napisana przez Pania Dorotę Sobiech a skierowana do Wojewody kujawsko-

Pomorskiego . Skarga ta została przesłana według właściwości do rozpatrzenia przez radę 

gminy. W dniu 20 listopada tą sama drogą otrzymaliśmy uzupełnienie do tej skargi . Skarga ta 

została rozpatrzona przez komisje rewizyjna i pozostałe komisje rady, Wszystkie komisje 

uznały skargę za bezzasadną. W otwartej przez przewodniczącego dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radn7ych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/197/17 w sprawie rozpatrzenia  skargi na działalność 

Wójta Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad. 8. 

 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami. Powiedział, że uchwalone dzisiaj 

podatki nie są praktycznie podnoszone od sześciu lat. Wyhamowanie podwyżek jest może 

błędem ponieważ oczekiwania społeczne są coraz większe i aby je spełnić potrzebne są środki 

finansowe miedzy innymi  z podatków, chociaż to jest i tak niewiele. Wójt podał kilka 

przykładów np. z podatku rolnego mamy tylko 140 tys. zł. i jet to tyle ile wydaliśmy na 

kruszenie i wywiezienie gruzu na drogi gruntowe., które w tym roku wyglądają fatalnie. 

Jesteśmy jedyną gminą , która zwalnia wszystkich mieszkańców z podatku od budynków 

mieszkalnych, ale corocznie z budżetu wydajemy około 200 tys. zł. na dodatki mieszkaniowe. 

Wój dla porównania podał stawki podatków w innych, ościennych gminach. Dochody własne 

naszej gminy są kroplą w morzu jej potrzeb. Na same drogi wydaliśmy w tym roku 5 mln zł., 

a to nie wzięło się z samych podatków. Co roku budujemy i remontujemy od 2,5 do 4 km 

dróg gminnych. Na inwestycje gminne wydatkowaliśmy już w tym roku 6,5 mln zł. 

Zaciągamy również co jakiś czas kredyt, ale z własnego budżetu również desygnujemy ponad 

1,2 mln zł. Obecnie zadłużenie gminy nie przekracza 13 procent , a to pozwala nam bez 

żadnych problemów realizować zadania i tak sterować budżetem aby zapewnić sobie wkład 

własny na kolejne inwestycje. 

Następnie wójt powiedział, że że rozpoczęto budowę Sali gimnastycznej przy Szkole 

Podstawowej w Okalewie. W piątek wbudowaliśmy kamień węgielny w fundamenty tej Sali. 

Ruszamy w remontem generalnym przedszkola w Skrwilnie. Dzieci już zostały przeniesione 

do budynku szkoły podstawowej. Inwestycja powinna być zakończona do maja 2018 r. i będą 

dwa miesiące aby wznowić jego działalność. 

 W dniach 26 i 27 października byliśmy w pnia skarbnik zaproszeni do Zielonej Góry na V 

Polski Kongres przedsiębiorczości, na który zjechało się z całego kraju ponad tysiąc osób. 

Zostaliśmy wyróżnieni przez Polska Federacje Przedsiębiorczości, wśród zaledwie dwunastu 

samorządów z całego kraju otrzymując statuetkę „Lidera Rozwoju Regionalnego 2017”, za 

realizacje zadań na przestrzeni ostatnich trzech lat., za skuteczne pozyskiwanie zewnętrznych 

środków finansowych na inwestycje mimo tak małego budżetu. To wielka satysfakcja dla 

gminy. Racjonalne wykorzystanie tych środków widać w  infrastrukturze całej gminy. Nasze 

mienie w tym momencie wynosi już prawie 80 mln zł. Prze nami budżet na następny rok. 

Niektóre inwestycje będą kontynuowane, na inne dobrze przygotowane projekty mamy 

nadzieje uzyskać dofinansowanie i rozpocząć ich realizację. 

 

Ad.13.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


